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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikortól várható Magyarországon a tesztelések 
számának jelentős növelése? " 

Tisztelt Miniszter úr!

Szakértők arra hívják fel a figyelmet, hogy a koronavírus-járvány megfékezését nehezíti, hogy 
számos fertőzött egyáltalán nem produkál tüneteteket, ennek ellenére azonban magába hordja a 
vírust, és tovább is adhatja azt másoknak. Láz, köhögés, vagy nehéz légzés esetén az ember azonnal
gyanakodni kezd, amikor azonban mindezek hiányoznak, úgy érezheti, nincs veszélyben, miközben 
vírushordozó is lehet. Éppen ezért indokolt lenne, hogy a lehető legszélesebb körben kerüljön sor a 
vírust kimutató tesztek elkészítésére.

Kérdezem ezért Miniszter Urat, mikortól várható Magyarországon a tesztelések számának jelentős 
növelése?
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